
کد خبر: 302543
سه شنبه 11 خرداد 1400 16:25

آخرین وضعیت لیست شورای ائتلاف در انتخابات شورای شهر تهران
رئیس شورای ائتلاف استان تهران، آخرین وضعیت اعلام لیست ۲۱ نفره شورای ائتلاف در انتخابات شورای شهر تهران را تشریح کرد.

به گزارش سایت خبری پرسون، مهدی چمران؛ رئیس شورای ائتلاف استان تهران با اشاره به اعلام نهایی لیست کاندیداهای شورای ائتلاف در ششمین
دوره انتخابات شورای شهر تهران، ری و تجریش اظهار کرد: پس از مشخص شدن لیست 84 نفری، فرآیند بررسی این افراد در دستور کار قرار گرفته

است.

وی گفت: از فردا 84 نفر از افرادی که از سوی مجمع مشخص شدند با حضور دوستان شورای ائتلاف و 10 نفر از افرادی که توسط مجمع به عنوان داور و
با رای مستقیم مردم انتخاب شدند در یک فرایند 2 تا 3 روزه 21 نفر را به عنوان کاندیداهای نهایی شورای ائتلاف مشخص خواهند کرد.

چمران افزود: براساس زمانبندی از فردا در بازههای زمانی مشخص و حضور نفرات شورای ائتلاف و 10 نفر از مجمع، بررسیها انجام و تا یکشنبه هفته
آینده 21 نفر از کاندیداهای شورای ائتلاف مشخص میشود.

از از بانوان، 5 نفر تا 6 نفر  وی درباره ترکیب لیست کاندیداها ادامه داد: ترکیب احتمالی در این زمینه پیشبینی شده است که حداقل 3 نفر 
از افراد بالای 45 سال در ترکیب لیست کاندیداها قرار بگیرند. پیشکسوتان، تعدادی از جوانان و تعدادی 

رئیس شورای ائتلاف استان تهران در پاسخ به این پرسش که آیا احتمال دارد با مشخص شدن لیست نهایی شورای ائتلاف مجدداً با سایر گروهها و
احزاب، ترکیب لیست اشاره شده تغییر پیدا کند، گفت: بعید میدانم که این اتفاق بیفتد و تصمیمی در این زمینه نداریم زیرا از قبل از دوستان خواسته

شده بود برای ورود به لیست شورای ائتلاف فرآیند اعلام شده را طی کنند و به هر ترتیب لیست نهایی بدون تغییر اعلام خواهد شد.

چمران همچنین در پاسخ به این پرسش که چه کسی قرار است سرلیست شورای ائتلاف در انتخابات پیش روی شورای شهر تهران قرار بگیرد، تصریح
کرد: هنوز لیست نهایی مشخص نشده که ما سرلیست را اعلام کنیم.

وی با تکذیب مشخص شدن گزینههای شهرداری برای دوره بعدی اضافه کرد: باید منتظر ماند تا لیست نهایی اعلام شود و با آرای مردم، آنها وارد شورا
شوند و در زمان مقتضی بتوانند شهردار را انتخاب کنند.

چمران با اشاره به اینکه با قرار دادن 21 نفر از 84 نفر اشاره شده در لیست کاندیداهای شورای شهر تهران مابقی نیز به عنوان مشاور و کارشناس مورد
استفاده قرار خواهند گرفت، گفت: قطعاً این افراد دارای ظرفیت بالقوهای هستند و ما بنا داریم که در صورتی که به شورای بعدی راه پیدا کنیم از ظرفیت

و کارهای کارشناسی این افراد استفاده کنیم.


